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Wenju Zhang 

Shanghai 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Private equity and venture capital 

◼ Mergers and acquisitions 

◼ Capital markets 

◼ General corporate 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Mr. Zhang focuses his practice primarily on private equity and venture capital investment, offshore 

securities issuances and listings, mergers and acquisitions, and restructuring.  He has represented 

numerous famous private equity funds, venture capital funds, and start-up companies in relation to 

their financing, investment, merger and acquisition, and restructuring projects.  Mr. Zhang has been 

involved in a number of offshore listing projects as counsel to the issuer or the underwriters.  Mr. 

Zhang represents clients across diverse industries, including TMT, biopharma, healthcare, industrial 

product manufacturing, education, and real estate. 

Before joining Han Kun, Mr. Zhang practiced law with King & Wood Mallesons in Shanghai. 

EDUCATION 
Mr. Zhang graduated from East China University of Political Science and Law with bachelor's degree.  

Later, Mr. Zhang studied at Shanghai Jiaotong University, where he obtained his LL.M. degree. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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张文举 

上海 

 

 

业务领域 

◼ 私募股权和风险投资 

◼ 兼并和收购 

◼ 资本市场 

◼ 一般公司事务 

工作经历 

张文举律师主要从事私募股权及创业投资、境外资本市场上市、企业兼并收购和重组等法律

业务。张文举律师多次为知名私募股权基金、创业投资基金、新经济企业提供投融资和并购

相关法律服务。张文举律师也曾在多个境外上市项目中，担任发行人或承销商法律顾问的角

色。张文举律师服务领域涉及媒体和电信（TMT）、生物医药、医疗、工业制造、教育、房地

产等多个行业领域。 

加入汉坤之前，张文举律师曾于金杜律师事务所上海分所执业。 

教育背景 

张文举律师于 2018 年获上海交通大学法律硕士学位，于 2015 年获华东政法大学学士学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


